

亲爱的冯艾博

我要亲自感谢你和你所有的工作人员帮助我成功的申请到在澳大利亚的商业技能签证。

在过去，我参加了无数有关移民的研讨会，也访问了许多本地的注册代理人 and 到马来西亚来代理人进行咨询，但当时我还是半信半疑，直到我遇见你以后我才放下心中的疑虑！

您一直贴心的给我您的个人服务和联系，一直亲自访问我直到问题得到解决为止，这些都是别的代理人提供不到的！

我必须说，您是唯一我见过的合格专业移民顾问！在未来，我肯定不会犹豫并愉快地介绍您给任何希望申请澳大利亚永久居留权的亲戚或朋友。

谢谢您

最良好的祝愿

Md.A.Azad

日期：2007年8月1日

孟加拉

Dear Mr Albert Pang,

I wish to personally thank you and all your staffs for helping me to apply successfully for my Business Skills Visa in Australia.

In the past, I have attended many countless migration seminars held and have also visited many local representatives of registered agents and agents who came to Malaysia for consultation but then, I was still not convinced until I met you finally!

You have always given me your personal service and touch and have always visited me personally to get problems solved which others can't provide me!

I must say you are the only qualified professional migration consultant that I have ever met! In future, I would surely and gladly recommend you without any hesitation to any of my friends or relatives who wish to apply for Australian PR.

Thank You

Best Wishes

Md.A.Azad

Date: 08-01-2007